
Protokół Nr 6 /2024

z obrad 6 sesji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna w dniu 24 września 2024 roku o godz.
15-tej w sali posiedzeń Urzędu Miasta i Gminy Konstancin-Jeziorna przy ul.
Piaseczyńskiej 77.

Obrady sesji zostały zwołane na wniosek Burmistrza w trybie art. 20 ust. 3 ustawy
z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (tj. Dz.U. z 2024 r. poz. 609 ze zm.) oraz na
podstawie ~ 13 ust. 1 Statutu Gminy Konstancin-Jeziorna przyjętego uchwałą Nr
3 16/VIII/23/2021 Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna z dnia 29 stycznia 2021 r. w sprawie
Statutu Gminy Konstancin-Jeziorna (Dz. Urz. Woj. Mazowieckiego z 2021 r. poz. 2239 ze zm.).
W obradach udział wzięli: Burmistrz Michał Wiśniewski, Zastępczynie Burmistrza Katarzyna
Tusińska oraz Agata Wilczek, Zastępczyni Skarbnika Katarzyna Żuber.

Do wniosku o zwołanie sesji wnioskodawca dołączył porządek obrad, który przedstawiał się
następująco:

1. Otwarcie obrad.
2. Stwierdzenie kworum.
3. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji

celowej dla Gminy Lądek-Zdrój na pomoc w usuwaniu skutków powodzi.
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy

Konstancin-Jeziorna na rok 2024.
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Konstancin-Jeziorna na lata 2024-2030.
6. Zamknięcie obrad.

Dołączone zostały również ww. projekty uchwał.

Ad 1 — Otwarcie obrad.

Przewodnicząca Rady Karolina Komar-Osińska przywitała zebranych i otworzyła obrady
6 Sesji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna.

Ad 2— Stwierdzenie kworum.

Przewodnicząca Rady stwierdziła kworum na podstawie listy obecności (kopia listy stanowi
załącznik do niniejszego protokołu).

Ad 3- Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy JZnansowej wformie dotacji celowej
dla Gminy Lądek-Zdrój na pomoc w usuwaniu skutków powodzi.

Zastępczyni Burmistrza Katarzyna Tusińska przedstawiła ww. projekt uchwały.
Poinformowała m.in., iż gmina Konstancin-Jeziorna i gmina Lądek Zdrój są razem
w stowarzyszeniu gmin uzdrowiskowych. Przekazaliśmy, jako gmina, pomoc rzeczową
dwukrotnie i jestem za to bardzo wdzięczna, dodała Zastępczyni Burmistrza. Następnie,
odczytała pismo przekazane przez Burmistrza Lądka-Zdrój, Pana Tomasza Nowickiego,
w którym przedstawił on trudną sytuację swoj ej gminy oraz poprosił o pomoc.
W dalszej części obrad sesji, głos zabrał Pan Kamil Syskowski, który pojechał z pomocą na
tereny objęte powodzią, przedstawił sytuację zastaną na miejscu, poinformował rowmeż jak
sytuacja wygląda na dziś. Podziękował za pomoc Panu Piotrowi Sliwce z OSP Słomczyn.
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Następnie dodał, iż kończą się działania ratownicze, potrzebnajest pomoc finansowa oraz pilnie
w postaci pracy, aby odbudować to co zostało zniszczone jeszcze przed sezonem zimowym.
Głos zabrał radny Piotr Wasilewski, który w imieniu Klubu Koalicji Obywatelskiej przedstawił
pełne poparcie dla tej uchwały.
Radny Marek Skowroński zauważył, iż ma gminę Lądek-Zdrój bardzo dobrze i jako Klub
Radnych Prawicy jesteśmy za przekazaniem tej kwoty. Dodał również, iż w tym roku OSP
Słomczyn będzie obchodzić 125 lecie ijesteśmy za tym, aby mieli swoja strażnicę.
Radny Adam Grzegorzewski poinformował, iż jest za wspomożeniem Lądka-Zdroju i zapytał:
dlaczego 200 tysięcy złotych, a nie więcej? Następnie przekazał kilka słów w imieniu
mieszkańca przypominając, iż gmina Konstancin-Jeziorna również ma problemy z zalewaniem
posesji i na rozwiązanie tych problemów nie ma środków, wobec czego przy konstruowaniu
nowego budżetu mieszkaniec prosi o wzięcie powyższych potrzeb pod uwagę.
Radna Iwona Siudzińska stwierdziła, iż jest za pomocą Gminie Lądek-Zdrój, ale w naszej
gminie również mamy tereny, które są zalewane podczas deszczów, np. ul. Bociania
w Bielawie. Zwróciła się do Burmistrza z prośbą o wyprofilowanie asfaltu lub podjęcie innych
działań. Następnie zapytała wjakim charakterze strażacy pojechali do Lądka-Zdroju i czy będą
mieli wypłacone wynagrodzenie za te działania? Zastępczyni Burmistrza Katarzyna Tusińska
w odpowiedzi poinformowała, iż traktujemy to jako wyjazdy gospodarcze, będą
wynagrodzenia.
Radna Gabriela Dwomiak-Niewiarowska zauważyła, iż 200 tysięcy złotych, to kropla w morzu
potrzeb, tam będą duże dotacje, tym gestem nie pomożemy za bardzo, a w naszej gminie te
środki mogłyby się przydać.
Radny Marek Skowroński zabrał głos ad vocem i zauważył, iż stać nas nato, aby pomóc gminie
Lądek-Zdrój i przekazać te środki. Zastępczyni Burmistrza Katarzyna Tusińska przypomniała,
iż Konstancin-Jeziorna jest gminą zamożną, a Lądek-Zdrój nie.
Radna Katarzyna Jacyna poparła przekazanie pomocy Lądkowi-Zdrój.
Radna Anna Borowska poinformowała, iż uważa, że trzeba pomagać, ale mieszkańcy osiedla
Elsam również skarżyli się, że im zalewa domy, a na poprzedniej sesji dowiedzieli się, że ich
sprawa nie będzie kontynuowana.
Burmistrz Michał Wiśniewski zabrał głos i poinformował, iż to są sprawy nieporównywalne,
jestem solidarny w tym trudnym czasie z Lądkiem-Zdrój. A co do lokalnych podtopień,
będziemy się tym zajmować, ale to nie są problemy jednego dnia. Dziękuję wszystkim, którzy
zagłosują za tą uchwałą.
Radna Patrycja Stańczyk poinformowała, iż Współpraca Ponad Podziałami poprze tę uchwałę.
Jednocześnie, zauważyła m. in., iż zarówno Kępa Okrzewska, jak i Kępa Oborska to tereny
zalewowe i zapytała: czy w przypadku powodzi mamy już opracowane jakieś plany w tej
sprawie. Odpowiedzi udzielił Burmistrz, informując iż Wody Polskie potwierdziły, że wały są
w odpowiednim stanie.
Radna Iwona Siudzińska zauważyła, iż naszym problemem jest erozja brzegów Wisły, a nie
stan Wałów Wiślanych.
Radny Michał Mendala zabrał głos i przypomniał, iż w dniu dzisiejszym rozmawiamy
o pomocy, a pozostałe kwestie są nie na dziś.

Wobec powyższego, w wyniku głosowania: za- jednogłośnie (18 radnych) Rada Miejska
podjęła ww. uchwałę.
Nadano jej numer 48/IX/6/2024.
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Ad 4- Podjęcie uch wały w sprawie zmian uch wały budżetowej Gminy Konstancjn~jeziorna
na rok 2024.

Zastępczyni Skarbnika Katarzyna Żuber przedstawiła ww. projekt uchwały.
Brak pytań.

W wyniku głosowania: za-jednogłośnie (18 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.
Nadano jej numer 49/1X16/2024.

Ad 5 - Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Konstancin..jeziorna na lata 2024-2030.

Zastępczyni Skarbnika Katarzyna Żuber przedstawiła ww. projekt uchwały.
Brak pytań.

W wyniku głosowania: za-jednogłośnie (18 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.
Nadano jej numer 50 IXJ6/2024.

Ad 6-Zamknięcie obrad.

Przewodnicząca Karolina Komar-Osińska poinformowała iż porządek obrad sesji został
wyczerpany i zamknęła obrady o godzinie 15.30.

Wszystkie głosowania imienne stanowią załącznik do niniejszego protokołu.
(Szczegóły zawiera nagranie na płycie CD, która stanowi integralną część protokołu).

Protokół sporządziła:
Katarzyna Gorał
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Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie; Podjęcie uchwały w sprawie
udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji
celowej dla Gminy Lądek-Zdrój na pomoc w
usuwaniu skutków powodzi.

ZA: 18, PRZEOW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18)
Rafał Biernacki, Anna Borowska, Gabriela Dworniak-Niewiarowska Adam
Grzegorzewski, Katarzyna Jacyna, Karolina Komar-Osińska, Bogusław Komosa, Michał
Mendala, Tomasz Nowicki, Krzysztof Podsiadło, Filip Rawski, Iwona Siudzińska, Izabela
Skonecka, Marek Skowroński, Patrycja Stańczyk, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Iwona
Wiercińska

NIEOBECNI (3)
Monika Bukowińska, Magdalena Hyczko, Włodzimierz Wojdak

Głosowanie zakończono w dniu: 24 września 2024, o godz. 15:31

Wygenerov~a,io w systemie eSesjap~ 2025-01-09 12:08:05





Wyniki glosowania

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie
zmian uchwały budżetowej Gminy Konstancin
Jeziorna na rok 2024.

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

3Ą&niki imienne:
ZA (18)
Rafał Biernacki, Anna Borowska, Gabriela Dworniak-Niewiarowska Adam
Grzegorzewski, Katarzyna Jacyna, Karolina Komar-Osińska, Bogusław Komosa, Michał
Mendala, Tomasz Nowicki, Krzysztof Podsiadło, Filip Rawski, Iwona Siudzińska, Izabela
Skonecka, Marek Skowroński, Patrycja Stańczyk, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, iwona
Wiercińska

NIEOBECNI (3)
Monika Bukowińska, Magdalena Hyczko, Włodzimierz Wojdak

Głosowanie zakończono w dniu: 24 września 2024, o godz. 15:32

Wygenerowano w systern~e eSesjapJ 2025-0] -09 12:08:25





Wyniki glosowania

Glosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Konstancin-jeziorna na lata 2024-2030.

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18)
Rafał Biernacki, Anna Borowska, Gabriela Dworniak-Niewiarowska Adam
Grzegorzewski, Katarzyna Jacyna, Karolina Komar-Osińska, Bogusław Komosa, Michał
Mendala, Tomasz Nowicki, Krzysztof Podsiadło, Filip Rawski, Iwona Siudzińska, Izabela
Skonecka, Marek Skowroński, Patrycja Stańczyk Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Iwona
Wiercińska

NIEOBECNI (3)
Monika Bukowińska, Magdalena Hyczko, Włodzimierz Wojdak

Głosowanie zakończono w dniu: 24 września 2024, o godz. 15:33

Wygenerowano w systemie eSesjapi 2025-01 -09 12:0935




